
 
 
 

 
Ajankohtaiset asiat 
  
HYVLTK § 57    
      
 
 
 

1. Jokihelmen opiston rehtori Anu Hultqvist kertoo opiston 
nykytoiminnasta ja tulevaisuuden näkymistä. 

2. Syksyn ajankohtaisia asioita hyvinvointipalveluilla 
3. Ajankohtaista hankkeista 
4. Talouskeskustelua vuoteen 2025 liittyen 

 
 
Esittelijä Hyvinvointijohtaja Sanna Mäyrä 

 
Päätösehdotus Hyvinvointilautakunta merkitsee ajankohtaiset asiat tietoonsa 

saatetuksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 


